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Protokół Nr LXV/2023 

z sesji Rady Gminy Przemęt odbytej w dniu 27 kwietnia 2023 roku 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Przemęcie  

 

Obradom sesji przewodniczyła Elżbieta Wita - Przewodniczący Rady Gminy 

Przemęt.  

 

W obradach sesji wzięło udział 14 Radnych Rady Gminy Przemęt: 

1. Elżbieta Wita 

2. Hanna Dobijata 

3. Bernadeta Golińska 

4. Gracjan Kicinski 

5. Justyna Klecha 

6. Piotr Kokornaczyk 

7. Joanna Koziołek 

8. Tomasz Maciejewski 

9. Monika Maćkowiak 

10. Stefan Napierała 

11 Jan Rademacher 

12. Łukasz Wojciechowski 

13. Szymon Wojciechowski 

14. Ireneusz Wolniczak 

 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

W obradach uczestniczyli również goście: Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak, 

Zastępca Wójta Gminy Przemęt Waldemar Kalitka, Skarbnik Gminy Przemęt Bożena 

Ćwiklińska, Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Nieruchomości 

Małgorzata Kurzawa, Kierownik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jadwiga 

Józefowska, Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Barbara Ścigała, 

Wicestarosta Wolsztyński Mariusz Silski.  Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do 

protokołu, a sołtysów zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 1/ Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy, Elżbieta Wita o godz. 14:03 otworzyła obrady LXV 

Sesji Rady Gminy Przemęt. Poinformowała, że w sesji bierze udział 14 radnych, 

wobec czego istnieje wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Otwierając obrady powitała wszystkich uczestników sesji.  
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Ad. 2/ Przedstawienie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Elżbieta Wita poinformowała, że wszyscy 

radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z materiałami do poszczególnych punktów 

obrad sesji i zapytała, czy są propozycje zmian do porządku obrad.  

Nie zgłoszono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad sesji, wobec czego 

porządek obrad sesji jest następujący:    

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXIV sesji. 

4. Informacja o pracy Przewodniczącego Rady Gminy i Komisji Stałych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Przemęt  

na 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Przemęt na lata 2023 - 2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z boiska 

wielofunkcyjnego na terenie Zespołu Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

Samorządowego z Oddziałem Integracyjnym w Kaszczorze. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla rozszerzenia cmentarza wyznaniowego w Mochach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/315/17 Rady Gminy 

Przemęt z dnia 28 grudnia 2017r.  w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Przemęt. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami na lata 2023-2026 Gminy Przemęt”. 

13. Przedstawienie informacji w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 

2022 Gminy Przemęt. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy, Elżbieta Wita stwierdziła, że zapoznała się  

z protokołem z LXIV sesji i jest zgodny z jej przebiegiem. Zapytała, czy są uwagi do 

protokołu z LXIV sesji. Do protokołu radni nie zgłosili uwag, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LXIV sesji, 

który został przyjęty jednogłośnie przez 14 radnych obecnych na sesji. 

 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 27 kwietnia 2023 r. na LXV sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie przyjęcia protokołu z LXIV sesji 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obec

ny 

nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak  x    

3.  Bernadeta Golińska x  x   

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz 

Wojciechowski 

x  x   

14.  Szymon 

Wojciechowski 

x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak x  x   

 

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

14 

Głosów „za” 14 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
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Ad. 4/ Informacja o pracy Przewodniczącego Rady Gminy i Komisji Stałych  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Przemęt Elżbieta Wita wzięła udział w następujących 

spotkaniach międzysesyjnych: 

1.04.2023r. – udział w IX Marszu Katyńskim zorganizowanym przez Poznański 

Oddział Instytutu Pamięci Narodowej oraz Stowarzyszenia Miłośników Historii 

Wojskowości w Drzonowie; 

13-14.04.2023r. – udział w Zjeździe Przewodniczących Rad organizowanym przez 

Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych. Poruszano temat 

oświadczeń majątkowych za rok 2022 i na zakończenie kadencji oraz poruszono 

problem energii odnawialnej, biogazownie, wiatraki i fotowoltaika; 

22.04.2023r. – uczestnictwo w uroczystości nadania Szkole Podstawowej  

w Starkowie imienia oraz nadania sztandaru. Gratuluję Dyrekcji, Nauczycielom, 

uczniom i Zarządowi Stowarzyszenia pięknie przygotowanej uroczystości; 

26.04.2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Wspólnych Rady Gminy Przemęt. 

 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Przemęt Monika 

Maćkowiak poinformowała, że Komisja odbyła posiedzenia: 

13.04.2023r. – na posiedzeniu zapoznano się z informacją dotyczącą realizacji  

i sposobu finansowania inwestycji zaplanowanych w budżecie gminy na 2023 rok,  

z uwzględnieniem środków finansowych pozyskanych w ramach rządowego 

programu „Polski Ład” oraz zapoznano się z planami działań na plaży gminnej  

w Osłoninie i wzdłuż Jeziora Wieleńskiego. W spotkaniu uczestniczył Zastępca Wójta 

Waldemar Kalitka, który szczegółowo rozwinął powyższe kwestie. W dalszej części 

posiedzenia komisja udała się w teren, celem zweryfikowania prowadzanych prac  

z zakresu omówionych inwestycji. Wizytowano m.in. stadion w Buczu, budynek 

siłowni w Przemęcie oraz część dróg gminnych i teren plaży gminnej w Osłoninie.  

14.04.2023r. - pod przewodnictwem Komisji Budżetu odbyło się posiedzenie Komisji 

Stałych Rady Gminy. 

W pierwszej części posiedzenia uczestniczył Wójt Gminy Przemęt Janusz 

Frąckowiak oraz Wójt Gminy Siedlec Jacek Kolesiński. Włodarze omówili kwestie 

związane ze swoją rezygnacją z funkcji członków Rady Społecznej Szpitala  

w Wolsztynie. W trakcie dyskusji omówiono także zagadnienia związane  

z niepokojącymi informacjami dotyczącymi sytuacji finansowej szpitala.  
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W drugiej części posiedzenia, na zaproszenie przewodniczącego komisji, 

uczestniczyli Sołtysi oraz Przewodniczący ZM Obra Krzysztof Piasek. Tematyka 

obejmowała zapoznanie się ze sprawozdaniem oraz funkcjonowaniem ZM Obra za 

2022 rok. Dodatkowo w trakcie dyskusji poruszano zagadnienia i wątpliwości  

z zakresu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy Przemęt. 

26.04.2023r. Komisja uczestniczyła w obradach komisji wspólnych,  

na których analizowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Dodatkowo, zgodnie z przyjętym planem pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu Rady Gminy Przemęt Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie  

z posiedzeń komisji za I kwartał 2023r. 

W powyższym okresie komisja odbyła sześć posiedzeń, w tym cztery Komisji Stałych 

Rady Gminy Przemęt. Tematyka powyższych spotkań obejmowała: 

- Przygotowanie planu pracy komisji na 2023 rok; 

- Przygotowanie sprawozdania z pracy komisji za 2022 rok; 

- Zapoznanie się z funkcjonowaniem i wydatkami Gminnego Centrum Kultury  

i Biblioteka w Przemęcie, Dziennego Domu Pomocy Senior +, Klubem Seniora oraz 

Gminnego Żłobka Maluch +; 

- Podsumowano zakres inwestycji za 2022 rok; 

- Opiniowano projekty uchwał dotyczących realizacji budżetu gminy i proponowanych 

zmian na 2023 rok; 

- Analizowano realizację bieżących inwestycji na terenie gminy Przemęt. 

W wymienionych obradach, na zaproszenie przewodniczącego komisji, uczestniczyli: 

Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak oraz Zastępca Wójta Waldemar Kalitka, 

Skarbnik Gminy Bożena Ćwiklińska, Dyrektor Żłobka Gminnego w Błotnicy Aneta 

Seidel, Dyrektor GOPS- Barbara Ścigała, Kierownik Dziennego Domu Pomocy 

Izabela Kwaczyńska, po. Dyrektora GCKiB w Przemęcie Szymon Piechowiak wraz  

z pracownikiem księgowości, przedstawiciele Poznańskiego Centrum 

Superkomputerowo - Sieciowego oraz pracownicy urzędu w zależności od 

poruszanego zagadnienia. 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Monitorowania Środowiska i Porządku 

Publicznego, Jan Rademacher poinformował, że Komisja odbyła posiedzenie  

24 kwietnia 2023r. Tematem posiedzenia było spotkanie z przedstawicielami Kół 

Łowieckich dotyczące planów hodowlano – łowieckich na 2023 r., oraz działaniami 

związanymi ze zwalczaniem choroby ASF. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ireneusz Wolniczak poinformował, że Komisja 

odbyła posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Przemęt w dniu  

25 kwietnia 2023r. Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania Wójta Gminy  

z wykonania budżetu gminy Przemęt za rok 2022. 

Do powyższych informacji nie zgłoszono pytań. 

 

Ad. 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 
Wójt Janusz Frąckowiak przedstawił sprawozdanie ze swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym: 

30.03.2023r. – turniej sportowy klas I-III Biały Miś, który odbył się w hali sportowej  

w  Mochach; 

31.03.2023r. - VI Gminny Przegląd Piosenki w Języku Angielskim, który odbył się  

w  Gminnym Centrum Kultury i Biblioteka w Przemęcie; 

31.03.2023r. -  udział w Cyklicznym Spotkaniu Samorządowców w Krzemieniewie; 

31.03.2023r. -  udział w zebranie sprawozdawczym OSP Nowa Wieś; 

02.04.2023r.  - ,,Szukanie zajączka”: Przemęt stawek – impreza przygotowana przez 

Radę Sołecką Przemętu;  

03.04.2023r.  - Zarząd Gminny OSP; 

05.04.2023r. – narada dyrektorów szkół z terenu gminy Przemęt; 

05.04.2023r. – spotkanie z dowódcą 5 Lubuskiego Pułku Artylerii w Sulechowie: 

05.04.2023r. - podpisanie umowy na budowę ścieżek pieszo rowerowych Błotnica – 

Radomierz, Błotnica – Starkowo; 

06.04.2023r. - spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim oraz Wielkopolskim 

Zarządzenie Dróg Wojewódzkich w Poznaniu; 

11.04.2023r. - spotkanie Wójtów i Burmistrza rejonu wolsztyńskiego; 

12.04.2023r. – udział w Zarządzie OT Leszno Region; 

14.04.2023r. -  Komisje Wspólne  - udział Wójta Gminy Siedlec i Przewodniczącego 

Związku Międzygminnego Obra; 

18.04.2023r. – spotkanie w Starostwie Powiatowym w Wolsztynie w sprawie dożynek 

powiatowych; 

18.04.2023r. – Konkurs ,,Zabytki Ziemi Przemęckiej”; 

20.04.2023r. – złożenie życzeń parze małżeńskiej z okazji 60 - lecia ślubu; 

21.04.2023r. – spotkanie w Urzędzie Gminy w Siedlcu – omawiano kwestie związane 

z ZM Obra; 
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21.04.2023r. – Walne Zgromadzenie Delegatów Wielkopolskiego Związku Piłki 

Nożnej w Poznaniu; 

22.04.2023r. - uroczyste poświęcenie i wręczenie sztandaru Zespołowi Szkolno-

Przedszkolnemu oraz nadanie Niepublicznej Szkole Podstawowej w Starkowie  

im. Budowniczych Szkoły; 

23.04.2023r. - Turniej w piłkarzykach stołowych o puchar Wójta Gminy Przemęt -

Strażnica w Buczu; 

23.04.2023r  - otwarcie Rajdu Rowerowego; 

23.04.2023r. - Koncert Jubileuszowy z okazji 55 lat istnienia KGW Nowa Wieś; 

24.04.2023r. - przekazanie traktorka dla klubu Sporting - Przemęt; 

25.04.2023r. - Gminna Olimpiada Języka Angielskiego na sali wiejskiej  

w Radomierzu ; 

26.04.2023r. - narada dyrektorów szkół z terenu gminy Przemęt; 

27.04.2023r. - Dzień Bezpieczeństwa - sala sesyjna Urzędu Gminy; 

27.04.2023r. – stadion w Buczu - odbył się Turniej Tymbarku. 

Wójt Janusz Frąckowiak zwrócił się do wszystkich o wywieszenie flag w związku 

Świętem Flagi i Świętem 3 maja oraz na dzień 3 maja zaprosił do kościoła na mszę  

oraz uroczyste złożenie wiązanek ; 

 
Zastępca Wójta Gminy Przemęt Waldemar Kalitka, przedstawił informacje  

dotyczące realizacji inwestycji na terenie Gminy Przemęt: 

- przebudowa i rozbudowa siłowni w Przemęcie; 

- stadion w Buczu; 

- inwestycje drogowe: trzy drogi w Mochach, dwie drogi w Perkowie i jedna droga  

w Popowie oraz dwie ścieżki Błotnica – Radomierz i Błotnica – Starkowo. Zastępca 

Wójta poinformował, że odebrano remont dachu na module w Buczu. Na remont 

czeka dach przedszkola w Mochach, dach budynku remizy w Perkowie oraz dach 

sali wiejskiej w Radomierzu. Utwardzona została kruszcem droga ul. Dębowej  

w Solcu oraz pobocze wraz z odtworzeniem rowu melioracyjnego przy drodze  

w Nowej Wsi, zostały założone klimatyzatory w sali wiejskiej w Osłoninie. Czekamy 

za pozwoleniem wodno - prawnym dot. ul. Szkolnej w Przemęcie potrzebnym do 

ogłoszenia przetargu. Zostanie także ogłoszony przetarg na przebudowę kotłowni  

w Przemęcie. Czekamy na podpisanie umowy z Urzędem Marszałkowskim na 

dofinansowanie, które otrzymaliśmy na budowę ul. Akacjowej w Kluczewie. 
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W tej części posiedzenia głos zabrał Mariusz Silski Wicestarosta Wolsztyński. 

Poinformował, że bardzo duży jest zakres prac prowadzonych na drodze powiatowej 

w Wieleniu w kierunku Osłonina: 

-  została wykonana kanalizacja deszczowa do Ośrodka „Trzy Jeziora” w Wieleniu; 

- z dniem dzisiejszym rozpoczęły się prace związane z układaniem dywanika 

asfaltowego na odcinku od drogi wojewódzkiej do Ośrodka Wypoczynkowego 

„Santana” w Wieleniu; 

- zaplanowano, że do końca maja zostanie wyłożona pierwsza warstwa dywanika 

asfaltowego do Ośrodka Wypoczynkowego „Trzy Jeziora” w Wieleniu, a następnie 

nastąpi przerwa w tej miejscowości i prace przeniosą się do Osłonina; 

- poinformował, że plan zakończenia robót drogowych nastąpi prawdopodobnie 

przed sezonem letnim w roku 2024; 

- podziękował Wicewójtowi za szybką reakcję w sprawie dysponowania gruntem 

gminnym na cele budowlane w miejscowości Osłonin i Wieleń związane z budową 

drogi ul. Wczasowa w Wieleniu. 

Ponadto przedstawił informacje inwestycyjne na drogach powiatowych: 

-  w Kluczewie został przełożony chodnik na całej długości od stawu do sali wiejskiej; 

- poinformował, że w chwili obecnej  na Sesji Powiatu Wolsztyńskiego są 

podejmowane uchwały dotyczące przekazania środków na modernizację chodnika  

w Poświętnie; 

- dokonano wycinki żywopłotu na zakręcie w Siekowie; 

- poinformował o planach wykonania chodnika, aż do przystanku autobusowego  

w Siekowie; 

- wczoraj została podjęta decyzja o tym, że w Olejnicy chodnik, który ma wysoki 

krawężnik zostanie on obniżony tak, aby wózkami było można to przejście pokonać. 

Przejście zostanie odmalowane; 

- ustalono z inwestorem i wykonawcą nowo powstałego pawilonu przy ul. Szkolnej  

w Przemęcie, że przy drodze powiatowej obok obiektu budowlanego zostanie 

przedłużony o ok. 100 m. nowo powstały chodnik, wykonanie bezpiecznego przejścia 

dla pieszych; 

- w najbliższym czasie zostanie przygotowana dokumentacja, bądź chodnika  

w stronę DINO od ul. Zdrojowej, bądź przejścia dla pieszych; 

- w planie jest sfrezowanie i przygotowanie przejścia dla pieszych przy sali wiejskiej  

w Nowej Wsi; 



9 

 

- planach związanych z projektem przebudowy drogi od Barchlina do granicy 

powiatu. 

- w ostatnim czasie opracowano projekt i oczekuje się na dofinansowanie na 

poprawę bezpieczeństwa na drodze powiatowej 3820 na całej długości tej drogi. 

Projekt ma polegać na tym, aby wszystkie przejścia dla pieszych doświetlić oraz  

w Nowej Wsi na odcinku zakończenia ścieżki rowerowej do pierwszego przejścia dla 

pieszych planuje się przedłużenie tej ścieżki. W ramach tego projektu zaplanowano 

wykonanie  chodnika w Perkowie po lewej stronie, aż do szkoły, 

- zaznaczył, że przygotowano projekt powstania w czterech miejscach przy 

przedszkolach i szkołach sygnalizacji świetlnych tj., w Nowej Wsi, Perkowie, 

Przemęcie i Buczu przy przystanku autobusowym; 

Wicestarosta przedstawił bieżące i przyszłe zadania inwestycyjne na terenie Powiatu 

Wolsztyńskiego dotyczące: 

- przebudowy ronda w Wolsztynie, która trwa; 

- w dniu dzisiejszym ogłoszono przetarg na przebudowę drogi Kębłowo – Stradyń; 

- w maju zostanie ogłoszony przetarg na budowę drogi Siedlec – Żodyń; 

- w tym tygodniu została podpisana umowa na termomodernizację budynku internatu 

w Powodowie, 

- od wielu miesięcy są przeprowadzane przetargi na zakup wyposażenia w ramach 

projektu unijnego do Szkoły Zawodowej w Wolsztynie oraz Szkoły Rolniczej  

w Powodowie, 

- toczy się planowa przebudowa trzeciego piętra w szpitalu, 

- toczą się prace związane ze sterylizatornią w szpitalu, 

- plan rozpoczęcia modernizacji Miejskiej Sali Sportowej Świtezianka w Wolsztynie  

w zakresie wnętrza i dachu tej sali.  

W zakresie omówionych inwestycji powiatowych przez Wicestarostę zadano 

następujące pytania: 

Radna Monika Maćkowiak zapytała o budowę drogi w Wieleniu i Osłoninie  

i stwierdziła, że jeżeli dobrze zrozumiała wypowiedź Wicestarosty to nie będą 

utworzone parkingi do czerwca i zapytała, czy sama opcja parkowania w ciągu całej 

drogi w Wieleniu będzie możliwa? Poprosiła o wykaszanie poboczy dróg 

powiatowych, oczyszczenia chodnika z zalegającego piasku i chwastów przy drodze 

powiatowej w Olejnicy. 

Wicestarosta odpowiedział, że będzie możliwość udostępnienia parkowania 

samochodów w trakcie remontu drogi w Wieleniu. 
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Radny Ireneusz Wolniczak  nawiązując do zadłużenia szpitala i jego kondycji oraz 

sprzedanych gruntów, które zostały sprzedane w związku z zadłużeniem szpitala  

-  zapytał jak wygląda sytuacja finansowa szpitala? 

Wicestarosta odpowiedział, że sytuacja finansowa szpitala jest trudna  

i skomplikowana. Szpital w tej sytuacji dobrze sobie daje radę i nie ma obaw, co do 

jego funkcjonowania. Poruszył temat zamkniętego Oddziału Dziecięcego i omówił 

sprawy dotyczące przyszłego funkcjonowania oddziału i sprawy kadrowe tego 

oddziału. 

Radna Hanna Dobijata nawiązała do interpelacji, którą złożyła na poprzedniej sesji,  

a na którą nie otrzymała jeszcze odpowiedzi ze Starostwa Powiatowego  

w Wolsztynie w sprawie umieszczenia barierek ochronnych przy  ul. Szkolnej  

w Kluczewie (droga powiatowa), gdzie ostatnio miał miejsce wypadek samochodowy. 

Wicestarosta odpowiedział, że nie wie jaka zostanie podjęta decyzja starosty, ale 

odpowiedź w przedmiotowej sprawie zostanie przesłana w najbliższym czasie. 

Wójt Gminy Przemęt Janusz Frąckowiak przedstawił następujące sprawy poruszone 

między innymi na zebraniach wiejskich, a dotyczące: 

-  działań związanych z partycypacją w kosztach przez Gminę Przemęt dotyczących 

podniesienia chodnika w Solcu Nowym przy drodze powiatowej; 

- poruszył kwestię poboczy przy drodze powiatowej w Solcu Nowym; 

- wykruszających się poboczy przy drodze powiatowej od Moch do Przemętu; 

- ścieżki pieszo – rowerowej w Nowej Wsi i poprosił o utrzymanie czystości przez 

powiat na tym ciągu pieszo – rowerowym; 

- konserwacji pomostów w Przemęcie , Mochach i Perkowie; 

- niepokojących informacji na temat funkcjonowania szpitala w Wolsztynie. 

Wicestarosta omówił tematy: 

- kruszejących poboczy dróg powiatowych; 

- utrzymania czystości na ścieżce pieszo – rowerowej w Nowej Wsi; 

- działań związanych z partycypacją Gminy Przemęt w remont chodnika w Solcu 

Nowym; 

- przeznaczenia środków finansowych na funkcjonowanie szpitala. 

 
Radna Joanna Koziołek zapytała Wicestarostę, czy istnieje możliwość 

zorganizowania wspólnych komisji w Urzędzie Gminy Przemęt z udziałem Starosty 

Wolsztyńskiego i dyrektora szpitala, którzy mogliby odpowiedzieć na wszystkie 

nurtujące pytania dotyczące szpitala. 
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Wicestarosta odpowiedział, że cyt. „tak, my takie Państwu spotkanie za jakiś czas 

zaproponujemy, przygotujemy się do tego i będziemy na ten temat rozmawiać  

i zaproponujemy Państwu termin”. 

Radny Rady Gminy Gracjan Kicinski stwierdził, że ścieżki rowerowe nie kończą się 

tylko na Nowej Wsi, ponieważ jest jeszcze ścieżka ze Starkowa do Boszkowa i warto 

byłoby ją zobaczyć. Nawiązał do wypowiedzi wójta dotyczącej zebrania wiejskiego na 

którym mieszkańcy poruszyli sprawę utwardzenia poboczy na skrzyżowaniu 

Radomierz – Starkowo – Błotnica, a także w Starkowie przy firmie „Paletex”. Zgłosił 

również uszkodzony asfalt przy posesji nr 7 w Starkowie. 

Radny Ireneusz Wolniczak zapytał, czy gdy dojdzie do spotkania przedstawicieli 

powiatu i gminy w sprawie szpitala, to czy może być ono nagrane i udostępnione 

mieszkańcom naszej gminy? 

Wójt Gminy Przemęt odpowiedział, że jeżeli są takie spotkania dotyczące obecności 

osób, które pozyskują wynagrodzenie z budżetów, czy to powiatu czy z gminy, to 

takie spotkania mogą być nagrywane. Powiedział również, że od 4 lat jest przepis, że 

można uczestniczyć bez zapowiedzenia w Zarządzie Powiatu, czy w różnego rodzaju 

komisjach. Stwierdził, że jest za tym, aby takie spotkanie było nagrane  

i transmitowane tak jak dzisiejsza sesja.  

 

W tej części posiedzenia nastąpiła zmiana kworum. Sesję opuściła Radna  

Bernadeta Golińska. 

 
Ad. 6/ Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji. 

 

Odpowiedzi na interpelacje złożone na sesji Rady Gminy Przemęt  

w dniu 30 marca 2023r. przedstawił Wójt Janusz Frąckowiak 

 

Radny Rady Gminy Przemęt Tomasz Maciejewski 

Interpelacja w sprawie wykonania projektu budowy dróg wraz z kanalizacją burzową  

i niezbędną infrastrukturą na ulicach Jesionowa, Bukowa i Sosnowa w Buczu. Prośba 

również o rozważenie, czy można dodatkowo ubiegać się o dofinansowanie na 

budowę powyższych dróg z różnych programów rządowych lub środków 

pochodzących z Samorządu Województwa Wielkopolskiego na modernizację dróg 

dojazdowych do pól. 
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Odpowiedź: Zadanie zostało wpisane w kartę zadań Sołectw Bucz na lata 2019-

2023. Jednak w związku z przyjęciem przez Radę Sołecką Sołectwa Bucz innych 

zadań na rok 2023 tj.,,Budowy ul. Akacjowej w m. Bucz, oraz ,, Zagospodarowanie 

placu zabaw w m. Bucz Nowy”, zadanie nie zostało ujęte w tegorocznym budżecie 

Gminy Przemęt. Zadanie zostanie przedstawione do budżetu, w miarę możliwości 

finansowych gminy i pojawienia się dodatkowych środków zewnętrznych 

dedykowanych na ten cel. 

Radny Rady Gminy Przemęt Tomasz Maciejewski 

Interpelacja w sprawie wykonania projektu oraz budowy oświetlenia ulicznego na 

odcinku od zjazdu na ulicę Kwiatową wzdłuż ciągu pieszo - rowerowego w kierunku 

Szkoły Podstawowej w Buczu. 

Odpowiedź: Zadanie nie zostało wpisane w karcie sołeckiej sołectwa Bucz do 

realizacji na lata 2019- 2023, w związku z tym nie zostało ujęte podczas prac nad 

budżetem Gminy Przemęt. 

Radna Rady Gminy Przemęt Hanna Dobijata 

Interpelacja w sprawie zabezpieczenia w możliwie najbliższym terminie środków na 

remont drogi powiatowej nr 3818P na odcinku ulicy Sączkowskiej tj. od wyjazdu  

z terenu zabudowanego miejscowości Kluczewo do Sączkowa. 

Odpowiedź: Zarząd Powiatu Wolsztyńskiego informuje, że ze względu na wzrost 

kosztów utrzymania jednostek organizacyjnych, prowadzonych wielu inwestycji  

(w tym również na terenie gminy Przemęt) oraz galopującej inflacji - w budżecie 

Powiatu Wolsztyńskiego na rok 2023 nie będzie możliwości zabezpieczenia środków 

na remont drogi powiatowej nr 3818P (na odcinku ulicy Sączkowskiej tj. od wyjazdu  

z terenu zabudowanego miejscowości Kluczewo do Sączkowa). 

 
Radna Rady Gminy Przemęt Hanna Dobijata 

Interpelacja w sprawie zainstalowania barierek zabezpieczających, które oddzielą 

zakręt drogi powiatowej od chodnika na ulicy Szkolnej na wysokości budynku nr 25. 

Wysłano pismo do Starostwa Powiatowego w Wolsztynie. Brak odpowiedzi. 

 
Radny Rady Gminy Przemęt Szymon Wojciechowski 

Interpelacja w sprawie budowy ścieżki pieszo rowerowej wzdłuż drogi powiatowej  

w m. Perkowo. 

Wysłano pismo do Starostwa Powiatowego w Wolsztynie. 
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Odpowiedź: Zarząd Powiatu Wolsztyńskiego informuje, że w budżecie Powiatu 

Wolsztyńskiego na 2023 rok nie zaplanowano środków na budowę ścieżki pieszo - 

rowerowej przy drodze powiatowej w m. Perkowo. Ze względu na wzrost kosztów 

utrzymania jednostek organizacyjnych, prowadzonych inwestycjach (w tym na terenie 

gminy Przemęt) oraz galopującej inflacji z przykrością informuję, że w bieżącym roku 

nie będzie możliwości wprowadzenia tego zadania do budżetu Powiatu. Będziemy 

jednak podejmować działania mające na celu pozyskanie środków zewnętrznych na 

budowę w/w ścieżki w ramach ogłaszanych naborów wniosków. 

 
Radny Rady Gminy Przemęt Szymon Wojciechowski 

Interpelacja w sprawie wyczyszczenia rowu odwadniającego drogę powiatową  

w miejscowości Siekówko. 

Wysłano pismo do Starostwa Powiatowego w Wolsztynie. 

Odpowiedź: Zarząd Powiatu Wolsztyńskiego informuje, że wyczyszczenie rowu 

odwadniającego drogę powiatową w m. Siekówko nastąpi w ramach bieżącego 

utrzymania dróg. 

 

Odpowiedź na interpelacje złożone w okresie międzysesyjnym 

 
Radna Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak  

Interpelacja za pośrednictwem Wójta Gminy Przemęt do Starosty Wolsztyńskiego  

w spranie wygospodarowania środków finansowych z przeznaczeniem na wykonanie 

zadania polegającego na obniżeniu i wyprofilowaniu chodnika do poziomu przejścia 

dla pieszych znajdującego się przy drodze powiatowej numer 3821P w powyższej 

miejscowości. 

Wysłano pismo do Starostwa Powiatowego w Wolsztynie. Brak odpowiedzi. 

 
Radna Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak 

Interpelacja w sprawie uwzględnienia w budżecie gminy środków finansowych  

z przeznaczeniem na utworzenie dokumentacji technicznej budowy promenady 

wzdłuż jeziora wieleńskiego. 

Odpowiedź: W ww. temacie prowadzone są już rozmowy z projektantem 

Przemysławem Olejnikiem, a w przyszłym tygodniu planowana jest wizja lokalna  

w terenie w celu uszczegółowienia oczekiwań inwestora. 
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Radna Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak 

Interpelacja w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy 

Przemęt na rok 2023, z przeznaczeniem na wykonanie budowy oświetlenia ulicy 

Środkowej, Zachodniej i Południowej w Wieleniu. 

Odpowiedź: Zadanie zostanie ujęte w planie budżetowym Gminy w drugiej połowie 

bieżącego roku. Do planu rozbudowy oświetlenia gminnego na 2023r. realizowanego 

w mach funduszu rozwojowego przez ENEA Oświetlenie S p. z o.o. zostało wpisane 

zadanie pn. „Wykonanie projektu i rozbudowy oświetlenia ulic Dojazdowej, Bocznej, 

Plażowej i Spokojnej w Wieleniu. 

 
Ad. 7/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Przemęt 

na 2023 rok 

 
Skarbnik Gminy Bożena Ćwiklińska przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego 

projektu uchwały. Przewodniczący Rady Gminy, Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie 

zgłosili do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję  

i przystąpiono do głosowania. 

 
WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 27 kwietnia 2023 r. na LXV sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Przemęt na 2023 rok 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak  x    

3.  Bernadeta 

Golińska 

 x    

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz 

Maciejewski 

x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   
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13.  Łukasz 

Wojciechowski 

x  x   

14.  Szymon 

Wojciechowski 

x  x   

15.  Ireneusz 

Wolniczak 

x  x   

 

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

13 

Głosów „za” 13 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu 

przyjęła jednogłośnie uchwałę Nr 482/2023 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Przemęt na 2023 rok, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 
Ad. 8/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Przemęt na lata 2023 - 2028. 

 

Skarbnik Gminy Bożena Ćwiklińska przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego 

projektu uchwały. Przewodniczący Rady Gminy, Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie 

zgłosili do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję  

i przystąpiono do głosowania. 

 
WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 27 kwietnia 2023 r. na LXV sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przemęt  

na lata 2023 - 2028. 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak  x    

3.  Bernadeta 

Golińska 

 x    

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   
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7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz 

Maciejewski 

x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz 

Wojciechowski 

x  x   

14.  Szymon 

Wojciechowski 

x  x   

15.  Ireneusz 

Wolniczak 

x  x   

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

13 

Głosów „za” 13 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu 

przyjęła jednogłośnie uchwałę Nr 483/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Przemęt na lata 2023 - 2028, która stanowi  

zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 9/ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z boiska 

wielofunkcyjnego na terenie Zespołu Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

Samorządowego z Oddziałem Integracyjnym w Kaszczorze. 

 

Zastępca Wójta Waldemar Kalitka przedstawił uzasadnienie do przedmiotowego 

projektu uchwały. Przewodniczący Rady Gminy, Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie 

zgłosili do niego uwag. Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję  

i przystąpiono do głosowania. 

 
WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 27 kwietnia 2023 r. na LXV sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

 

w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z boiska wielofunkcyjnego na terenie 

Zespołu Szkoły Podstawowej i Przedszkola Samorządowego z Oddziałem 

Integracyjnym w Kaszczorze. 
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Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obec

ny 

nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak  x    

3.  Bernadeta Golińska  x    

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz 

Wojciechowski 

x  x   

14.  Szymon 

Wojciechowski 

x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak x  x   

 

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

13 

Głosów „za” 13 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu 

przyjęła jednogłośnie uchwałę Nr 484/2023 w sprawie uchwalenia regulaminu 

korzystania z boiska wielofunkcyjnego na terenie Zespołu Szkoły Podstawowej  

i Przedszkola Samorządowego z Oddziałem Integracyjnym w Kaszczorze., która 

stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 
Ad. 10/ Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla rozszerzenia cmentarza wyznaniowego w Mochach. 

 
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Nieruchomości Małgorzata 

Kurzawa przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy, Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji 
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nie było. Radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 27 kwietnia 2023 r. na LXV sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rozszerzenia 

cmentarza wyznaniowego w Mochach. 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak  x    

3.  Bernadeta Golińska  x    

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz 

Wojciechowski 

x  x   

14.  Szymon 

Wojciechowski 

x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak x  x   

 

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

13 

Głosów „za” 13 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu 

przyjęła jednogłośnie uchwałę Nr 485/2023 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla rozszerzenia cmentarza wyznaniowego 

w Mochach, która stanowi zał. nr 7 do protokołu. 
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Ad. 11/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/315/17 Rady 

Gminy Przemęt z dnia 28 grudnia 2017r.  w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Przemęt. 

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jadwiga Józefowska 

przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący 

Rady Gminy, Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. Radni 

zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. Przewodniczący 

Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 27 kwietnia 2023 r. na LXV sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Przemęt. 

 
Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1.  Hanna Dobijata x  x   

2.  Jerzy Dominiak  x    

3.  Bernadeta Golińska  x    

4.  Gracjan Kicinski x  x   

5.  Justyna Klecha x  x   

6.  Piotr Kokornaczyk x  x   

7.  Joanna Koziołek x  x   

8.  Tomasz Maciejewski x  x   

9.  Monika Maćkowiak x  x   

10.  Stefan Napierała x  x   

11.  Jan Rademacher x  x   

12.  Elżbieta Wita x  x   

13.  Łukasz 

Wojciechowski 

x  x   

14.  Szymon 

Wojciechowski 

x  x   

15.  Ireneusz Wolniczak x  x   

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

13 

Głosów „za” 13 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 

 

Rada Gminy Przemęt w obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu 

przyjęła bezwzględną większością głosów uchwałę Nr 486/2023 w sprawie 
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uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Przemęt, która stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 12/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/315/17 Rady 

Gminy Przemęt z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia ,,Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2023-2026 Gminy Przemęt”. 

 
Kierownik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jadwiga Józefowska 

przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący 

Rady Gminy, Elżbieta Wita otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. Radni 

zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie zgłosili do niego uwag. Przewodniczący 

Rady Gminy zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

 

WYNIKI IMIENNEGO GŁOSOWANIA RADNYCH GMINY PRZEMĘT 

w dniu 27 kwietnia 2023 r. na LXV sesji VIII kadencji Rady Gminy Przemęt 

w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2023-2026 

Gminy Przemęt”. 

 

Lp. Imię i Nazwisko Obecność Głos 

„za” 

Głos 

„przeciw” 

Głos 

„wstrzymujący 

się” 

obecny nieobecny 

1. Hanna Dobijata x  x   

2. Jerzy Dominiak  x    

3. Bernadeta Golińska  x    

4. Gracjan Kicinski x  x   

5. Justyna Klecha x  x   

6. Piotr Kokornaczyk x  x   

7. Joanna Koziołek x  x   

8. Tomasz Maciejewski x  x   

9. Monika Maćkowiak x  x   

10. Stefan Napierała x  x   

11. Jan Rademacher x  x   

12. Elżbieta Wita x  x   

13. Łukasz 

Wojciechowski 

x  x   

14. Szymon 

Wojciechowski 

x  x   

15. Ireneusz Wolniczak x  x   

 

Liczba radnych biorących udział w 

głosowaniu 

13 

Głosów „za” 13 

Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
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Rada Gminy Przemęt w obecności 13 radnych biorących udział w głosowaniu 

przyjęła bezwzględną większością głosów uchwałę Nr 487/2023 w sprawie 

przyjęcia ,,Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2023-2026 Gminy 

Przemęt”, która stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 
Ad. 13/ Przedstawienie informacji w sprawie oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2022 Gminy Przemęt. 

Przewodniczący Rady Gminy, Elżbieta Wita poinformowała, że przedmiotowe 

sprawozdanie, które stanowi zał. nr 10 do protokołu, zostało przedstawione 

szczegółowo na posiedzeniu Wspólnych Komisji Stałych Rady Gminy Przemęt  

w dniu 26.04.2023 r. przez Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Przemęcie Barbarę Ścigała i otworzyła dyskusję nad sprawozdaniem. Głosów  

w dyskusji nie było. Radni zapoznali się z treścią przedmiotowego i nie zgłosili do 

niego uwag. 

Ad. 14/ Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Rady Gminy Przemęt Hanna Dobijata. 

Interpelacja w sprawie utwardzenia lub podniesienia poziomu pobocza przy drodze 

powiatowej w miejscowości Siekowo przy posesji nr 83. 

Ad. 15./ Wolne głosy, wnioski i informacje. 

Radna Rady Gminy Przemęt Monika Maćkowiak odczytała treść petycji w sprawie 

ochrony zasobów wód gruntowych z terenu Gminy Przemęt, którą składają Sołtysi  

i Radni Gminy Przemęt do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej we 

Wrocławiu. Petycja zostaje wysłana do wiadomości Ministra Klimatu i Środowiska, 

Wojewody Wielkopolskiego, Posła na Sejm RP Marcina Porzucka,  Posła na Sejm 

RP Marty Kubiak. Treść petycji stanowi zał. nr 11 

Sołtys Sołectwa Mochy Bogusław Tomiak odczytał treść pisma w związku  

z planowaną przez Powiat Wolsztyński w dniu 02.09.2023r.  organizacją dożynek 

powiatowych w miejscowości Mochy. Pismo dotyczy rezygnacji ze współudziału  

w tym wydarzeniu. Poinformował, że powodem rezygnacji jest ogrom prac do 

wykonania przez radę sołecką w organizację dożynek, co związane jest  

z zaangażowaniem dużej ilości osób pracujących społecznie, a także wkładu 

finansowego ze strony sołectwa, którego nie posiadamy. Sołtys poinformował, że 

ww. pismo zostanie skierowane również do Starosty Wolsztyńskiego Jacka 

Skrobisza.  
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Radny Rady Gminy Przemęt Ireneusz Wolniczak zwrócił się z prośbą, aby na 

deptaku w Wieleniu umieścić tabliczki, że zaśmiecanie tego terenu będzie 

skutkowało nałożeniem mandatu do 500,00 zł. Poinformował, że PPK sprząta śmieci 

z terenu deptaku i plaży, gdzie znajduje się bardzo dużo niedopałków papierosów. 

Ponadto poinformował, że przedsiębiorcy którzy prowadzą działalność przy deptaku 

w Wieleniu codziennie rano używając dmuchaw wydmuchują całą zawartość ze 

swoich działek na deptak, który znajduje się przy drodze powiatowej. Warto więc 

byłoby zamieścić takie tabliczki i zawnioskować do policji, aby zaczęła nakładać 

mandaty. 

Wójt Janusz Frąckowiak powiedział, że zgadza się z Radnym i że w kwestii mandatu, 

zostanie wystosowane na wniosek Radnego pismo do policji, aby poczyniła działania 

zwiększające kontrolowanie tych miejsc. 

Zastępca Wójta Waldemar Kalitka poinformował, że jako Przewodniczący Związku 

Międzygminnego Obra jest zobowiązany do podania informacji, że  

w dniu wczorajszym na Sesji Rady Miejskiej Wolsztyna Radni podjęli w drodze 

uchwały decyzję o wystąpieniu ze Związku Międzygminnego Obra. Zastępca Wójta 

poinformował, że Gmina Przemęt ma na dwa lata zabezpieczony odbiór odpadów  

i w związku z tym nie ma żadnego zagrożenia dla gospodarki odpadami. 

Wójt Janusz Frąckowiak powiedział, że w tej chwili nie jest to problem Gminy 

Przemęt, lecz Gminy Wolsztyn. Gmina Przemęt ma też PSZOK w Błotnicy. Dobrze  

funkcjonuje, zrekultywowane wysypisko śmieci w Siekówku.  

Radny Rady Gminy Tomasz Maciejewski nawiązał do powyższych wypowiedzi Wójta 

i Zastępcy Wójta i zapytał o treść uzasadnienia podjętej uchwały. 

Zastępca Wójta Waldemar Kalitka powiedział, że Związek Międzygminny Obra od 

pewnego czasu borykał się z problemami z rozstrzygnięciem przetargu na sektor 

trzeci, czyli na odbiór zagospodarowania odpadów z terenu Gminy Wolsztyn. 

Obecnie działamy na takich zasadach, że przedłużamy z obecnym operatorem czyli 

PGK umowy w oparciu o negocjacje, które w obecnym czasie też się odbyły. Odbyło 

się spotkanie Prezesa PGK jak również Przewodniczącego ZM Obra  

z przedstawicielami jednego z klubów radnych wolsztyńskich, na którym obecny był 

również Zastępca Burmistrza i rozmawiali na temat tego czy Wolsztynowi opłaca się 

czy się nie opłaca być w ZM Obra. Zastępca powiedział, że padły pewne sugestie, 

które było można też wyczytać w gazecie, które mogły spowodować że, część 

radnych zawnioskowała o wystąpieniu Gminy Wolsztyn ze ZM Obra.  
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Ponadto stwierdził, że gmina ma też swojego operatora, który jest na 90% 

przygotowany, aby prowadzić tę gospodarkę w naszym imieniu samodzielnie. Są to 

kwestie, które pozwalają nam spokojnie patrzeć w przyszłość jeżeli chodzi o tę 

gospodarkę.  

Wójt Janusz Frąckowiak stwierdził, że wyjście ze Związku, to nie jest taki szybki 

proces, są to kwestie odpowiedzialności. Wójt nawiązał do rozmowy z Prezesem 

ZM Obra i powiedział, że cena w naszym związku jest jedną z niższych cen. 

 
Ad. 16/ Zamknięcie obrad. 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Elżbieta 

Wita ogłosiła o godz. 15:59 zamknięcie obrad LXV Sesji Rady Gminy Przemęt  

i podziękowała wszystkim za udział w obradach. 

 

 

                                                           Przewodniczący Rady Gminy Przemęt 

 

                                                                                        /-/ Elżbieta Wita 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

Protokołowała:   
Danuta Słodnik  

 

        
 

 

 

 


